
V poslanski zbornici se nadaljuje razprava o 
zvišanju uradniških plač. Izmed Slovencev je že go
voril štajerski poslanec dr, Verstov&ek. Ker je govo
ril v smislu kmečkih želj, zato pluvajo liberalni listi 
z vso svojo jezo nanj. Toda volilci bodo odobravali 
nastop slovenskih poslancev, kajti kolikor mi vemo, 
niso izvoljeni za liberalne uradnike, ampak za slo
venske kmete, delavce in obrtnike, ki nimajo za zvi« 
sanje uradniških plač prav nič denarja. 

V proračunskem odseku je izjavil dr. Korošec 
v posebnem govoru, da slovenski poslanci ne zaupajo 
sedanji vladi in večini v poslanski zbornici in da bo
4o vsled tega glasovali proti proračunu. Sedanja vla
da in večina nista naklonjeni Slovencem, a tudi n» 
revnejšim stanovom v državi, ampak Ščitita le kapita
liste, zato tudi naši poslanci nimajo povoda, da bi s 
svojimi glasovi podpirali tak način vladanja, ki iim je 
Škodljiv. 

V smislu programa naše stranke je stavil dr. 
Verstovšek v naučnem odseku predlog, da prispeva 
država k šolskim stavbam in k vzdrževanju šolskih' 
poslopij vsaj 50%. Toda liberalnosocialnodemokraška 
večina je ta predlog odklonila. ,Pred volitvami libe
ralci vedno obetajo, daj bodo skušali občinam olajšati 
šolska bremena, kadar pa bi naj prišlo do dejanja, 
takrat jih ni na svojem mestu, Naše ljudstvo to na 
ta način prišlo vendar enkrat do prepričanja, da je 
liberalec lažnjivec, kadarkoli govori o ljudskem bla
gostanju. 

Brambpi zakon je še vedno v brambnem odse
ku v razpravi. Ni gotovo, ali pride že pred počitni
cami v zbornico, ker še vedno ni jasno, ali ga bodo 
na Ogrskem sprejeli ali ne. Avstrijska polovica pa ni
ma nobenega povoda skleniti zakon, ki na Ogrskem 
Še ni sklenjen in vsled tega ne more postati pravomo
čen za celo državo. Na Ogrskem so se zadnji teden 
združile vse opozicijonalne stranke, in sicer 'Justova, 
Košutova, kmečka in katoliškoljudska stranka. Sesta
vile so zahteve do vlade glede preosnove voblnega re
da ter jih naznanile vladi kot pogoj, pod katerim ne 
bodo ovirale posvetovanja o brambnem zakopu. 

Pogajanja med Cehi in Nemci zaradi rabe jezi
ka na Češkem in zaradi razdelitve deželnega odbora 
v nemški in češki del, se botio baje te dni ali ugodno 
končala ali pa popolnoma razbila. Pogajanja vodi mi
nister notranjih zadev, baron Heinold. Groi Stiirgkh 
je Še vedno bolan in ni upati, da bi prišel pred je
senjo v zbornico, 

V političnih krogih vlada splošno mnenje, da so 
liberalne stranke Nemcev, Cehov in Poljakov, ki tvo
rijo sedaj večino v zbornici, nezmožne za kako pamet
no delo in da bo moral v jeseni Stiirgkh ali njegov 
naslednik izvršiti v tem oziru potrebne izpremembe. 

V seji dne 3. junija je govoril v razpravi o u
radniškem službenem redu naš poslanec dr, K o r o 
š e c , ki je ostro bičal vlado in veČino državnega zbo
ra, ki nimata resnega namena, da bi deloval državni 
zbor v blagor ljudstva. — Večinske stranke se tako 
malo brigajo za delo v zbornici, da še odseki večkrat 
niso sklepčni, tako je bilo v ponedeljek tudi s prora
čunskim odsekom. 

Državni zbor 


